
Ungdomssektionen 5/11 2024

Deltagare: Johan Johansson, Maria Leandersson, Sara Moodh, Stephanie Martinsson,
Klara Noaksson

1. Fastställande av dagordning
- Dagordningen fastställs.

2. Val av justerare
- Sara Moodh väljs till justerare.

3. Genomgång av föregående protokoll
- Ungdomsavslutningen
- Futsalbollar
- Sara och Klara ska besöka Grunden.
- 19 oktober var det städdag på Bergslätt.

4. Ungdomsavslutning
- Stallbacken och bollhallen är bokade. Dock är inte lilla hallen bokad och där är det
pingismatch på lördag. Därför behöver vi bära det som behöver bäras på fredag kväll. Johan
bokar lilla hallen på fredag kväll, 15/11, från kl. 18. Samling kl. 13, 16/11, för alla som ska
hjälpa till med möblering och korvservering. Sara har beställt all mat och dricka som behövs.
Hon har även beställt chips och kexchoklad som priser till ståbingot. Prisutdelare är Julia
eller Jakob. Julia är tillfrågad men har inte svarat ännu. Patrik Källén ville ej vara
konferencier men Johan frågar Hans Åkerlund istället.

5. P 13/14, P12, P11
- Dan slutar som tränare i P13/14. Hans önskemål är att de äldre killarna, P14, ska gå upp
till det äldre laget, P15/16, och att de yngre,P13, går till P12. P15/16 tycker dock att det blir
för många spelare i deras lag eftersom de redan spelar ihop med Hedekas. Styrelsen tycker
att då får Hedekas träda tillbaka till förmån för Edsspelarna. Dock säger Eva och Sara,
ledarna i P15/16, att de inte kommer att fortsätta om detta blir verklighet. Ed och Hedekas
tränar tillsammans i Hedekas en dag i veckan och tillsammans i Ed en dag i veckan.
Edsspelarna tränar även utan Hedekas en dag i veckan och på den träningen är de P14
välkomna. Johan jobbar på en lösning med P13/14 där Dan fortfarande kan finnas med.
Johan kan tänka sig att ta på sig det administrativa arbetet i detta lag för att underlätta.
- P12 ska spela 9-manna nästa säsong. Även P11 funderar på att gå upp och spela
9-manna.

6. Joyna
- Vi skulle behöva ha en person som administrerar detta lotteri. Styrelsen undrar om vi har
någon från u-sektionen som kan ta på sig detta. Både junior och seniorspelare ska sälja.
Säljstart är inte bestämt.

7. Nästa år
- Johan sitter i valberedningen och kollar av läget i u-sektionen om vi kan tänka oss att sitta
kvar. Johan, Jonny och Josefine sitter i valberedningen och de sätter ihop en lista med namn
på vilka som kan vara aktuella för u-sektionen. Johan har som plan att lämna



ordförandeposten. Johan har haft ansvar för domare, idrottsskola, halltider samt har varit
den som svarat på alla frågor från ledare och styrelsen. Johan har även varit den som har
gått på styrelsemötena. Han kan tänka sig att ha kvar ansvaret för domarutbildningar.
Arbetsgruppen kring idrottsskolan bör vara minst 3 personer.

8. Övriga frågor
- Johan har fått förfrågningar om det kommer startas upp något lag för barn födda 2019.
Detta kommer att komma igång i mars 2025. Sofia Benjaminsson har hört av sig och erbjudit
sig att ta ledarrollen i ett pojklag för pojkar födda 2019 om hon får någon att leda laget
tillsammans med.
- Klara samlar in alla dräkter som behöver tryckas om efter att vintercupen är slut. Dessa
skickas in till CC Sport som trycker om dem.
- Stephanie mailar ut till ledarna om årsberättelserna.

9. Nästa möte
- Söndag 8 december kl. 17.00 på Bergslätt


